
Protokół Nr XXVI/2020 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 20 lutego 2020 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznym w 

Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1630 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 15 radnych. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i SekretarzGminy, 

dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy, prezesi spółek, radni Powiatu Olsztyńskiego, 

przewodniczący Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz 

zaproszeni goście. 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 127 do nr 140 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

4. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej w 

Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą Nr 

XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi oraz pieczęci Gminy Dobre 

Miasto.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/306/2013 Rady Miejskiej                              

w Dobrym Mieście z dnia 18 lipca 2013 roku w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi 

Sportu i Rekreacji w Dobrym Mieście. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cennika za korzystanie z krytej pływalni w 

Dobrym Mieście.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej Nr 3 w 

Dobrym Mieście z siedzibą w Orzechowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej 

powołanej pn. Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020”.  

13. Podjęcie uchwały wsprawiewyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego zawarcia ze Stowarzyszeniem „Kresowiacy” umowy najmu budynku 

użytkowego na okres 20 lat.  

14. Podjęcie uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto.  
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15. Podjęcie uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto.  

16. Podjęcie uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej nr 160550N - 

ul. Armii Krajowej, poprzez wyłączenie z użytkowania.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie miasta i gminy Dobre Miasto na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego 

20. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej nr 160515N - 

ul. Mickiewicza poprzez wyłączenie z użytkowania.  

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył XXVI - ą sesję Rady Miejskiej w Dobrym Mieście i po powitaniu radnych oraz 

zaproszonych gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady szczególnie przywitał na sesji Rady Panią Agnieszkę Napieralską, 

studentkę trzeciego roku studiów pielęgniarskich Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego                       

w Olsztynie oraz jednocześnie laureatkę czwartej polskiej edycji konkursu o Nagrodę 

Pielęgniarską Królowej Szwedzkiej Sylwii za pomysł utworzenia filmu edukacyjnego pt. 

„Video instruktaż” dedykowany rodzinom opiekującym się pacjentem w warunkach 

domowych.  

 

W imieniu radnych z opozycji - radne Katarzyna Włodarska i Joanna Wasilewska złożyły 

gratulacje i życzenia Pani Agnieszce Napieralskiej. Natomiast radny Kamil Tracewicz 

wręczył kwiaty. 

 

Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski zabierając głos również złożył gratulacjePani 

AgnieszceNapieralskiejinformując, że uczył Panią Agnieszkę w Gimnazjum Publicznym. 

 

Natomiast Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w GłotowieEwa Łukaszun 

przekazała Pani Agnieszce gratulacje od całego grona pedagogicznego i społeczności 

uczniowskiej, gdyż jak poinformowała, Pani Agnieszka Napieralska jest absolwentką tej 

szkoły. 

 

Pani Agnieszka Napieralska zabierając głos powiedziała kilka słów o sobie 

orazpoinformowała, jak wpadła na pomysł nakręcenia filmu instruktażowego. 

 

W dalszej kolejnościprzystąpiono do przedstawienia porządku obrad. 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, do którego wnioskowało zdjęcie z porządku 

obrad pkt.20.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnejnr 

160515N - ul. Mickiewicza poprzez wyłączenie z użytkowania.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosekpod głosowanie, który Rada przyjęła większością głosów, 

przy 9 głosach „za”, 4 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Następnie głos zabrałBurmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski, który powiedział, że 

skoro Urząd przygotował projekt uchwały to Rada powinna go procedować, a to co zrobił 

Przewodniczący Rady jest niedopuszczalne. 

 

W związku z tym Burmistrz wyszedł z obrad Rady wraz z kierownictwem Urzędu oraz                                   

z kierownictwem jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zgłosiła wniosek, aby pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście z siedzibą w 

Orzechowie,przenieść na początek obrad, np. po pkt.4., z uwagi na mieszkańców i rodziców 

uczniów ze Szkoły w Orzechowie, którzy przybyli na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który Rada przyjęła większością 

głosów, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Radny Jerzy Pakisz zabierając głos powiedział, że nie podoba mu się sposób wprowadzenia 

zmian do porządku obrad przez Przewodniczącego Rady, gdyż zgłoszone wnioski powinny być 

najpierw przedyskutowane, a dopiero potem poddane pod głosowanie. Natomiast Pan 

Przewodniczący tak szybko poddaje zgłoszone wnioski pod głosowanie, że wprowadza zamęt i 

radni w końcu nie wiedzą co mają głosować. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze 

zmianami, w wyniku którego Rada w drodze głosowania przy 11 głosach „za” i 3 

głosach „przeciwnych” i przyjęła większością głosów. 

(Radny Mirosław Zadroga nie brał udziału w głosowaniu). 

 

Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokół z ostatnich sesji. 

 

Protokoły: 

- Nr XVIII/2019 z dnia 3 października 2019 r. 

- Nr XIX/2019 z dnia 17 października 2019 r. 

- Nr XX/2019 z dnia 28 października 2019 r. 

 

były do wglądu w referacie organizacyjnym, wobec czego wszyscy zainteresowani mogli 

zapoznać się z ich treścią. 

Do ww. protokołów nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie powyższych protokołów. 

Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie. 
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Ad.4. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Informację o pracy Burmistrza między sesjamiodczytałaWiceprzewodnicząca Rady 

Katarzyna Włodarska. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że skoro nie ma pana burmistrza, ani kierowników, 

którzy mogliby odpowiadać na pytania radnych, co do informacji o pracy burmistrza między 

sesjami, w związku z tym przechodzimy do realizacji porządku obrad.  

 

Ad.5.Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej Nr 3                      

w Dobrym Mieście z siedzibą w Orzechowie.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska informującmin., żeSzkoła Filialna w Orzechowie jest szkołą o strukturze klas I-

VI z oddziałem przedszkolnym. Obecnie w szkole uczą się dzieci w klasach I, V i VI - łącznie 

11 uczniów. W roku szkolnym 2019/2020 nie powstał oddział przedszkolny. W porównaniu 

do roku szkolnego 2018/2019 liczba uczniów spadła o 2.  Natomiast ze względu na 

ograniczony stopień organizacyjny szkoły w przyszłym roku w szkole naukę będzie 

kontynuowało 9 uczniów. 

Liczba uczniów jest podstawowym czynnikiem warunkującym wysokość przekazywanej 

subwencji oświatowej, w związku z czym obserwuje się stały wzrost kosztów w przeliczeniu 

na jednego ucznia. Dla porównania, w roku 2017 dopłata z budżetu gminy do kosztów 

utrzymania szkoły wynosiła 146.137,00 zł (5.845,48 zł w przeliczeniu na 1 ucznia), w roku 

2018 – 116.330,00 zł (8.948,46 – w przeliczeniu na 1 ucznia), zaś w roku 2019 – 221.999,00 

zł (15.857,07 w przeliczeniu na 1 ucznia). Jeżeli Rada wyrazi zgodę i zamknie szkołę to 

uczniom likwidowanej Szkoły Filialnej w Orzechowie zapewni się od dnia 1 września 2020 r. 

kontynuację nauki w Szkole Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście. Szkoła ta posiada 

stołówkę, pełnowymiarową salę gimnastyczną, doskonale wyposażone sale lekcyjne, co 

przyczyni się również do wyeliminowania barier w dostępie uczniów do pełnej oferty 

edukacyjnej, uwzgledniającej między innymi zajęcia sportowe. Przyjęcie dzieci 

zlikwidowanej filii nie spowoduje zmianowości w szkole macierzystej, nie wpłynie też na 

pogorszenie warunków realizacji działalności dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

Zapewniony będzie również dowóz dzieci w sposób zorganizowany i pod fachową opieką. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

 

- Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i Spraw 

Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska informując, 

że Komisja nie zajęła stanowiska. 

- Negatywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Negatywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Małgorzata Konczalska. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska odczytała pisma skierowane do 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieścieod mieszkańców z Orzechowa i z Międzylesia. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
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Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poruszył temat dotyczący warunków pracy 

nauczycieli w Szkole w Orzechowie. 

 

Dyrektor Filii Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście z siedzibą w Orzechowie Bożena 

Szóstek ustosunkowując się do tematu poruszonego przez radnego przedstawiła jak 

funkcjonuje szkoła w Orzechowie. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska zaproponowała, aby nie likwidować tej szkoły skoro jest mało 

dzieci, ale przekształcić ją na szkołę z oddziałami 0-III. W związku z tym radna zgłosiła 

wniosek formalny, aby utworzyć w tej szkole klasy I-III z oddziałem przedszkolnym. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek formalny pod głosowanie, który Rada odrzuciła 

większością głosów, przy 6 głosach „za”, 7 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”. 

 

Pani MartaKarweckamieszkanka Orzechowa zabierając głos zaproponowała, aby dać szansę 

dla mieszkańców Orzechowa i nie likwidować tej szkoły, tym bardziej że budynek jest w 

dobrym stanie, ale podlega modernizacji. Obecnie Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs na  

termomodernizację i można pozyskać 70% środków finansowych z zewnątrz na takie małe 

szkoły jak szkoła w Orzechowie. Wnioski można składać do 30 marca. W związku z tym 

należy skorzystać z tego dofinansowania. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos powiedziała, że jest za utrzymaniem Szkoły 

Filialnej w Orzechowie. Natomiast zgłoszony wniosek przez Przewodniczącą Komisji jest 

zasadny, ale temat nie został przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Oświaty z uwagi na 

to, że było mało czasy, gdyż temat wypłynął pod koniec stycznia. Poza tym nie było wcześnie 

spotkania z mieszkańcami w sprawie zamiaru likwidacji szkoły w Orzechowie tylko zebranie 

w sprawie dróg. 

 

Radna Katarzyna Włodarska poruszała sprawę wymiany wkładu kominowego w budynku 

szkoły w Orzechowie i zapytała, czy p. dyrektor zgłosiła ten fakt burmistrzowi, jeżeli tak to 

kiedy i jaką otrzymała odpowiedź?  

 

Dyrektor Filii Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście z siedzibą w 

Orzechowieodpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że w maju 2018 r. zgłosiła takie 

zapotrzebowanie i na przełomie miesiąca lipiec/sierpień otrzymała odpowiedź o zamiarze 

likwidacji szkoływ Orzechowie.  

 

W związku z tym radna zauważyła, że należy wystąpić do burmistrza z pytaniem dlaczego w 

budżecie gminy nie zostały zabezpieczone środki finansowe na wymianę wkładu 

kominowego, chodzi o bezpieczeństwo dzieci i czy był zamiar, czy nie było zamiaru 

likwidacji tej szkoły. Jeżeli były takie plany to dlaczego radni dowiedzieli się o tym fakcie w 

ostatniej chwili? 

 

Radny Mariusz Borekzabierając głos powiedział, że nie jest za likwidacją tej szkoły i dziwi 

się, że burmistrz wcześniej wiedział o zamiarze likwidacjiszkoły w Orzechowie, ale nie 

poinformował radnych. 
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Radna Małgorzata Konczalskaustosunkowując się do wypowiedzi mieszkanki Orzechowa o 

możliwości pozyskania środków finansowych na modernizację szkoły powiedziała, że należy 

pozyskać pieniądze nie tylko na remont szkoły, ale również na kanalizację.  

Ponadto radna przypomniała, że burmistrz mówił na wspólnym posiedzeniu komisji nie tylko 

o likwidacji szkoły w Orzechowie, ale również o likwidacji Szkoły Podstawowej                               

w Barcikowie. 

 

Sołtys Sołectwa Barcikowo Edward Bielawski zabierając głos powiedział, że trzeba zrobić 

wszystko, aby nie dopuścić do zamykania szkół na wsiach. 

 

Radna Anna Barbachowska poinformowała, że boi się o szkołę w Barcikowie, aby nie było 

tak samo jak ze szkołą w Orzechowie. Dlatego radna zaproponowała, żeby wspólnie się 

zastanowić, jakie podjąć działania, aby ta szkoła nadal funkcjonowała. 

 

Radny Kamil Tracewiczpoinformował, że do radnych wpłynęła pierwsza informacja na 

temat likwidacji szkoły w Orzechowie po zebraniu mieszkańców z Burmistrzem w sprawie 

budowy drogi. Burmistrz poinformował, że doszedł z mieszkańcami do porozumienia, że ze 

względu na małą ilość dzieci w szkole, Szkoła Filialna w Orzechowie zostanie zlikwidowana, 

a budynek szkoły zostanie sprzedany. Za pieniądze uzyskane ze sprzedaży budynku zostanie 

wybudowana droga w Orzechowie. Jak się okazało informacje te były nieprawdziwe skoro 

mieszkańcy, którzy przybyli na dzisiejszą sesję są przeciwni likwidacji szkoły.   

 

Radna Zdzisława Kobylińskakierując pytanie do mieszkańców Orzechowa, którzy przybyli 

na dzisiejszą sesjęzapytała, czy można polegać na mieszkańcach, że jeżeli Rada nie wyrazi 

zgody na likwidację szkoły w Orzechowie to mieszkańcy założą stowarzyszenie i utworzą 

niepubliczna szkołę. Radna jeszcze raz zapytała, czy można liczyć na mieszkańców w tym 

zakresie?   

 

Pani MartaKarwecka odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że obecnie nie ma już 

czasu, bo do 15 marca jest termin, aby szkołę publiczną można było przekształcić                                 

w placówkę niepubliczną.Poza tym nie ma jeszcze utworzonego stowarzyszenia, które 

prowadziłoby tą szkołę. Mieszkańcy są dopiero na etapie tworzenia stowarzyszenia, a 

wiadomo to trochę musi potrwać.W związku z powyższym Pani Karwecka poprosiła, aby 

gmina jeszcze przez rok utrzymała tąszkołę. Ponadto mieszkańcy liczą, że gmina przed 

przekazaniem budynku dla stowarzyszenia podejmie najpierw kroki związane z pozyskaniem 

środków finansowych z zewnątrz na modernizację tej szkoły, gdyż stowarzyszenie nie będzie 

miało takich możliwości finansowych (chodzi o wkład własny). 

 

Radny Jerzy Pakiszzabierając głos przypomniał, że w poprzednich latach też były 

likwidowane szkoły na wsiach, z uwagi na małą ilość dzieci w klasach, np. w Piotraszewie 

szkoła została zlikwidowana, gdyż chodziło do niej 17 uczniów. W związku z tym Radny ze 

względów ekonomicznych jest za likwidacją szkoły w Orzechowie, skoro uczęszcza tam 

tylko 9 dzieci, ale życzy powodzenia dla mieszkańców i stowarzyszenia. 

 

Radna Joanna Wasilewskazabierając głos zaproponowała, aby KomisjaOświatysprawdziła 

jak funkcjonują wszystkie szkoły w gminie, czy są jakieś braki i dowiedziała się, jakie są 

plany burmistrza, co do tych szkół, aby radni na przyszłość wiedzieli, co będzie ze szkołami i 

aby Komisja Oświaty odpowiednio wcześniej mogła debatować na ten temat. 
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Dyrektor filii Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście z siedzibą w Orzechowie Bożena 

Szóstek zabierają głos poinformowała, że obecnie trwa rekrutacja do szkół i na dzień 

dzisiejszy wpłynęły już dwa wnioski od rodziców z Cerkiewnika, którzy chcą zapisać swoje 

dzieci do pierwszej klasy w Dobrym Mieście, a mogłyby te dzieci iść do szkoły w 

Barcikowie.W związku z tym p. dyrektor zapytała, co robić w takim wypadku, gdy z jednej 

strony to rodzic decyduje, do której szkoły zapisze dziecko, a z drugiej strony p. dyrektor 

sprzyja szkole w Barcikowie? 

 

Radna Katarzyna Włodarska ustosunkowując się do wypowiedzi p. dyrektor powiedziała, 

że trzeba zrobić wszystko, aby stworzyć odpowiednie warunki bytowe,dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze, aby zatrzymać uczniów w szkołach wiejskich.  

 

Radna Elżbieta Bilińska zabierając głos powiedziała, że zmienia zdanie odnośnie likwidacji 

szkoły w Orzechowie. Wcześniej ze względów ekonomicznych i pedagogicznych uważała, że 

utrzymanie szkoły dla 9 uczniów jest niezasadne. Natomiast teraz, gdy wypłynęły nowe fakty, 

tj. mieszkańcy chcą założyć stowarzyszenie i można pozyskać dodatkowe środki na 

modernizację budynku szkoły to uważa, że należy dać szansę tej szkole.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiezamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej Nr 3                      

w Dobrym Mieście z siedzibą w Orzechowie – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 13 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” większością głosów 

odrzuciła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowią załącznik do 

protokołu). 

 

Ad.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne  

 

Dyskusji – brak  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej                             

w Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą                               

Nr XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Dyskusja – brak 

 

Projekt uchwaływ sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej                             

w Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą                               

Nr XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r.– 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  w wyniku, którego Rada 

przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością głosówpodjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi oraz pieczęci Gminy Dobre 

Miasto.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Dyskusja – brak 

 

Projekt uchwały w sprawieustanowienia herbu, flagi oraz pieczęci Gminy Dobre Miasto 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowaniew wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/306/2013 Rady Miejskiej                              

w Dobrym Mieście z dnia 18 lipca 2013 roku w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi 

Sportu i Rekreacji w Dobrym Mieście.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Joanna Wasilewska poinformowała, że uchwała była omawiana na Radzie Sportu i 

Rada wyraziła pozytywną opinię. 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał jak radna głosowała podczas posiedzenia 

Rady Sportu nad projektem uchwały? 

Radna Joanna Wasilewska poinformowała, że podczas głosowania wstrzymała się od głosu. 
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W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/306/2013 Rady Miejskiej                              

w Dobrym Mieście z dnia 18 lipca 2013 roku w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi 

Sportu i Rekreacji w Dobrym Mieście – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cennika za korzystanie z krytej pływalni                  

w Dobrym Mieście.  

 

Uzasadnienie do powyższego projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady 

Katarzyna Włodarska. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym przystąpiono do przedstawienia opinii 

poszczególnych Komisji: 

 

- Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Pozytywną opinię z autopoprawkami Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw 

Społecznych, Zdrowia i Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Zdzisława Kobylińska. 

- Pozytywną opinię z poprawkami Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawiała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Konczalska.   

 

Przewodniczący Rady Ryszard Łańko poinformował, że Komisje Rady przegłosowały 

cztery wnioski, aby: 

- bilet miesięczny kosztował 120,00 zł, 

- pozostawić karnety w wysokości 150,00 i 300,00 zł, 

- w okresie letnim basen był czynny w sobotę i niedzielę od rana, 

- wprowadzić zapis w bilecie rodzinnym, że musi być co najmniej jeden rodzic.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Zdzisława Kobylińska poinformowała, że uzasadnienie do projektu uchwały 

przygotował Dyrektor OSiR Adam Decyk, w związku z tym radna ma nadzieję, że basen pod 

rządami nowego dyrektora będzie przynosił zyski. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos poprosiła Przewodniczącego Rady, aby 

zobowiązać Burmistrza Dobrego Miasta do pozyskania środków finansowych na 

fotowoltaikę, ponieważ został ogłoszony konkurs od 28 lutego do 30 marca br. i po te środki 

można sięgnąć.  W związku z tym radna zgłosiła wniosek o podjęcie przez Radę Stanowiska 

o następującej treści: 
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„Rada Miejska w Dobrym Mieście zwraca się do Burmistrza Dobrego Miasta o podjęcie 

działań zmierzających do pozyskania środków finansowych z zewnątrz na montaż 

fotowoltaiki na basenie, celem obniżenia kosztów utrzymania pływalni miejskiej w Dobrym 

Mieście.”. 

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusje i przystąpiono do przegłosowania poprawek do projektu uchwały: 

 

I wniosek, aby bilet miesięczny kosztował 120,00 zł  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przy 15 

głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

II wniosek, aby pozostawić karnety w wysokości 150,00 i 300,00 zł 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przy 15 

głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

III wniosek, aby w okresie letnim basen był czynny w sobotę i niedzielę od rana. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przy 13 

głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła większością głosów. 

 

IV wniosek, aby wprowadzić zapis w bilecie rodzinnym, że musi być co najmniej jeden 

rodzic. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przy 15 

głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Stanowisko Rady zgłoszone przez 

radną Joannę Wasilewską: 

„Rada Miejska w Dobrym Mieście zwraca się do Burmistrza Dobrego Miasta o podjęcie 

działań zmierzających do pozyskania środków finansowych z zewnątrz na montaż 

fotowoltaiki na basenie, celem obniżenia kosztów utrzymania pływalni miejskiej w Dobrym 

Mieście.”. 

 

Przewodniczący Rady poddał Stanowisko Rady pod głosowanie, w wyniku którego Rada przy 

15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawieustalenia cennika za korzystanie z krytej pływania w 

Dobrym Mieście – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej 

powołanej pn. Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radni Joanna Wasilewska, Mirosław Zadroga, Mariusz Borek i Elżbieta Bilińska-

Wołodźkowyrazili swoje opinie na temat funkcjonowania biura oraz współpracy z biurem w 

Brukseli.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej powołanej pn. 

Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli– odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 11 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

większością głosówpodjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020”.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Jerzy Pakisz zabierając głos zgłosił wniosek formalny, aby kwotę 350 tys. zł z 

profilaktyki przekazać dla osób uzależnionych i współuzależnionych oraz dla ofiar przemocy. 

 

Radna Wioletta Nowak odnosząc się do wniosku radnego poinformowała, że nie można 

mówić tylko o przemocy, ale również o profilaktyce. Poza tym zatwierdzamy Gminny 

Program Profilaktyki. 

 

Sołtys Sołectwa Podleśna Janusz Plich zabierając głos powiedział, że jest to program 

profilaktyki,a nie program leczenia. Jest to program, który tworzy warunki i alternatywę, żeby 

wspomóc młodzież, aby nie sięgała po alkohol, papierosy i narkotyki. 
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Przewodniczący Rady poddał wniosek formalny pod głosowanie, który Rada odrzuciła 

większością głosów, przy 4 głosach „za” i 10 głosach „przeciwnych”. 

 

Radna Małgorzata Konczalskapoprosiła, aby Centrum Kulturalno-Biblioteczne jako organ 

prowadzący świetlice wystąpił do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie 

poprowadzenia zajęć profilaktycznych. 

 

Radny Mirosław Zadroga mówił o zakładaniu niebieskich kart dla rodzin. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska zabierając głos poinformowała, że za dużo jest punktów, 

które sprzedają alkohol. Ponadto alkohol jest sprzedawany osobom nieletnim. 

 

Radny Mariusz Borekzabierając głos powiedział, że Gminna Komisja mogłaby się zająć 

tym tematem. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiezatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020”. – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 11 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

większością głosów podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały wsprawiewyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego zawarcia ze Stowarzyszeniem „Kresowiacy” umowy najmu budynku 

użytkowego na okres 20 lat.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

- Pozytywną Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska.  

- Negatywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Negatywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Małgorzata Konczalska. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Zdzisława Kobylińska odczytała fragment Statutu Stowarzyszenia „Kresowiacy” i 

poinformowała, że stowarzyszenie prowadzi działalność kulturalno-twórczą, promując kulturę 

i zwyczaje kresowe. Stowarzyszenie czynnie działa i skupia nie tylko kresowiaków, ale 



13 
 

również sympatyków i innych mieszkańców naszej gminy. W związku z tym radna poprosiła, 

aby umowę najmu dla Stowarzyszenia wydłużyć na kolejne 20 lat. 

Wiceprezes Stowarzyszenia „Kresowiacy” Weronika Ulewiczzabierając głos poinformowała, 

że Stowarzyszenie „Kresowiacy” przez okres 12 lat użytkuje były gospodarczy budynek 

położony przy ul. Łużyckiej 2A. Obiekt ten został przekazany Stowarzyszeniu na cele 

działalności statutowej. W dniu przekazania ogólny stan techniczny budynku był w bardzo 

złym stanie. Stowarzyszenie za własne pieniądze oraz pozyskane środki od osób prywatnych 

przeprowadziło wszelkie naprawy, modernizacje i kapitalny remont tego budynku. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos powiedział, że popiera działalność Stowarzyszenia 

„Kresowiacy” i ceni za to, że Stowarzyszenie samo odnowiło budynek, wkładając w to ogrom 

pracy i środków finansowych. Dlatego będzie głosował za uchwałą.  

 

Przewodniczący Rady Ryszard Łańko oraz Radna Elżbieta Bilińska-Wołodźko 

poinformowali, że również popierają działalność Stowarzyszenia i będą głosować za 

przyjęciem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby odnotować w protokole zgodnie z§ 33 ust.3 pkt. 2 Statutu 

Gminy Dobre Miasto, że radny Mirosław Zadroga notorycznie utrudnia prowadzenie sesji 

Rady.  

 

Radna Wioletta Nowakpoprosiła, aby poprzeć wniosek „Kresowiaków” i wydłużyćumowę 

najmu na 20 lat, ponieważ ta organizacja działa prężnie, a żeby mogła nadal działać to musi 

mieć swoją siedzibę. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego zawarcia ze Stowarzyszeniem „Kresowiacy” umowy najmu budynku 

użytkowego na okres 20 lat – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

W tym miejscu Pani Weronika Ulewicz podziękowała Radzie za przyjęcie uchwały. 

 

Ad.14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

Dyskusja – brak 
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Projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.15.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpionodo głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.16.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpionodo głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpionodo głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej nr 

160550N - ul. Armii Krajowej, poprzez wyłączenie z użytkowania.  

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

 

- Pozytywną Opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska.  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku Publicznego – nie 

zajęła stanowiska.Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Negatywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Małgorzata Konczalska. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpionodo głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawiepozbawienia kategorii części drogi gminnej nr 160550N - ul. 

Armii Krajowej, poprzez wyłączenie z użytkowania – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 10 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

większością głosów podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.19.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie miasta i gminy Dobre Miasto na cele niezwiązane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna 

Włodarska. 

 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpionodo głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na terenie miasta i gminy Dobre Miasto na cele niezwiązane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego– odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.20. Wolne wnioski. 

 

W tym punkcie radni: Joanna Wasilewska, Zdzisława Kobylińska, Ryszard Łańko, Jerzy 

Pakisz, i Mirosław Zadroga  dyskutowali na temat sytuacji, jaka powstała na dzisiejszej sesji 

pomiędzy Przewodniczącym Rady a Burmistrzem podczas przedstawienia porządku obrad,               

w wyniku czego burmistrz wraz z kierownictwem Urzędu oraz jednostek organizacyjnych 

gminy wyszli z obrad Rady. 

 

Następnie radni: Zdzisława Kobylińska, Joanna Wasilewska, Mirosław Zadroga, Mariusz 

Borek, Wioletta Nowak i Małgorzata Konczalska poruszyli temat sytuacji w CK-B, czyli min. 

zwolnienia Pana Adama Wronki z funkcji pełniącego obowiązki dyrektora CK-B przez p. 

burmistrza oraz zwolnienia innego pracownika CK-B przez nowego dyrektora CK-B 

Mariusza Kwasa. W dyskusji głos zabrali również byli pracownicy CK-B. 

 

Ponadto radna Joanna Wasilewska odczytała dwa pisma od: 

- mieszkańców Barcikowa dotyczące planów burmistrza odnośnie zamknięcia szkoły                                   

  w Barcikowie w przeciągu 1-2 lat, 

- dyrektora szkoły w sprawie pozyskania kwoty 250 tys. zł na remont dachu. 

 

Ad.21. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXVI-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko         Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

 

Ryszard Łańko 

 
 

 


